

Free Shuttle Bus - Terms of Use

Reference in these terms of use to the Organiser is to Informa Markets Asia Limited, its affiliates and authorized representatives.

- 1. The Shuttle Bus is for the use of registered exhibitors and visitors to the Fair only. The Organiser may refuse admittance to the Shuttle Bus to any person, or require any person to exit the Shuttle Bus, for any reason whatsoever.
- 2. All passengers shall be required, prior to boarding, to produce their admission badge for the Fair to the Shuttle Bus driver or the Organiser (details or which may be recorded and retained for security purposes).
- 3. All passengers shall comply with instructions of the Shuttle Bus driver and Organiser whilst using the Shuttle Bus.
- 4. Use of the Shuttle Bus is at each passenger's own risk, and you agree that the Organiser shall not be liable for any loss or damage occurring (from whatever cause) as a result of your use of the Shuttle Bus (including whilst boarding and existing), nor for the death or any injury sustained by any passenger in relation thereto (other than for death or injury resulting from the Organiser's gross negligence, and only to the extent that this cannot be excluded or restricted at law). In the event that the Organiser is held liable to you for your use of the Shuttle Bus, whether in contract, tort or otherwise (including negligence), howsoever arising, shall not, in respect of any incident or series of incidents, exceed the amount payable by Organiser to the Shuttle Bus company. In no event shall the Organiser be liable to you for any loss or profits, loss of business, loss of revenue, loss of damage or goodwill, loss of savings (whether anticipated or otherwise), and/or any indirect, special or consequential loss or damage, including any such losses arising out of or related to any delay, cancellation or changes to the Shuttle Bus service and/or schedule. This states the full extent of Organiser's obligations and liabilities in respect of its obligations hereunder.



- 5. Each Passenger agrees that they shall be solely responsible for personal possessions, samples, purchases and items taken by them on the Shuttle Bus.
- 6. Passengers agrees that personal data provided by them to the Organiser may be used by the Organiser or passed on to third parties for all matters related to the Fairs, including security of passengers and their possessions.
- 7. As a passenger using this Shuttle Bus service, you agree to indemnify, hold harmless and defend at your own expense, Organiser, its agents and employees against all damages, liabilities, costs, charges and expenses (including legal fees and expenses) incurred by Organiser, and caused by any and all claims arising out of or relating to the death of or injury to any person or loss of or damage to any property (tangible or intangible) directly resulting from your negligent acts or omissions, including anything that puts in danger the safety of any other passenger, driver or agent or employee of Organiser.
- 8. When the forecast of Typhoon Signal No.8 or above or the Black Rainstorm warning signal is issued by the Hong Kong Observatory, the shuttle bus service will be suspended one hour before the signal is hoisted. The service will resume 2 hours after the lowering of Typhoon Signal No. 8 or above or the cancellation of Black Rainstorm warning signal.
- These Terms of Use shall be governed by and construed in all respect in accordance with the law of Hong Kong and all passengers submit to the non-exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.



免費穿梭巴士 - 使用條款

此等條款中所指之主辦機構為亞洲英富曼會展有限公司、其附屬公司及授權代表。

- 1. 穿梭巴士僅供展覽會的參展商及訪客使用。主辦機構可基於任何原因拒絕任何 人士登上穿梭巴士或要求任何人士離開穿梭巴士。
- 2. 所有乘客於登上穿梭巴士前須向穿梭巴士司機或主辦機構工作人員提供展覽會 之入場證件(其資料可能會因保安理由被記錄及保存)。
- 3. 所有乘客乘搭穿梭巴士時須遵守穿梭巴士司機及主辦機構工作人員之指示。
- 4. 乘客須自行承擔使用穿梭巴士時的風險並同意,對於任何乘客因使用穿梭巴士(包括登車及下車)而導致的任何損失或賠款(不論任何原因),主辦機構概不負責,亦不會對任何乘客的死亡或任何與此有關的乘客所遭受的任何傷害負責(因主辦機構的重大過失導致的死亡或傷害,且僅限於法律不能排除或限制的範圍除外)。如果主辦機構對乘客使用穿梭巴士因任何事件或一系列事件(不論如何引致)負有責任,無論是合同、侵權行為或其他(包括疏忽),均不得超過類同單程巴士票價的應付金額。在任何情況下,主辦機構均不對乘客的任何損失或利潤、業務損失、收入損失、損失或商譽損失、儲蓄損失(無論是否預期)和或任何間接、特殊或後果性損失負責或損壞:包括因穿梭巴士服務和或時間表的延遲、取消或更改而引起或與之相關的任何此類損失。此表明了主辦機構其義務下的義務和責任的全部範圍。

作為乘客和此穿梭巴士服務的用戶,本人同意以上所列的責任限制是合理的, 以保護主辦機構和展會的舉辦方。

- 5. 每一位乘客同意在穿梭巴士上他們要自行負責所攜帶的所有個人財物、樣本、 購買品及物件。
- 6. 乘客同意其提供給主辦機構之個人資料可能會被主辦機構使用或交給第三者作 與展覽會有關事情之用,包括乘客及其財物保安。
- 7. 使用穿梭巴士服務的乘客同意,由於乘客的疏忽行為或疏忽而直接引起:包括 任何危及任何其他乘客、司機或代理人或主辦機構員工的安全,的任何人死亡 或傷害或任何財產(有形或無形)的損失或損害或與之相關的任何和所有索賠,



導致主辦機構、其代理人和員工遭受所有賠款、責任 、費用、收費和支出(包括法律費用和開支),乘客經主辦機構要求後即應向主辦機構自行作出賠償以使其免受損害。

- 8. 當香港天文台發出 8 號或以上的颱風訊號或黑色暴雨警告時,免費穿梭巴士服務將於訊號發出前一小時停止服務。穿梭巴士服務將於 8 號颱風訊號或以上或 黑色暴雨警告除下兩小時後回復正常。
- 本條款受香港法律管轄及按其詮釋,所有乘客均接受香港法院之非專屬司法管轄權。